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Onderwerp Verlichting Nieuwe Markt

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling

in de cyclus?

Nee
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Schriftelijke vraag

De Nieuwe Markt biedt veel innovatieve mogelijkheden qua verlichting. Afhankelijk van tijd, weer en
seizoenen zouden er elke dag meerdere "lichtvoorstellingen" mogelijk zijn. Nu hoeft de Nieuwe Markt
geen "Lichtmarkt" of "Kleurmarkt" of "Kunstmarkt" te worden. Echter, er zou best wel wat meer variatie
mogen komen in kleurgebruik en kleurstelling. De honderden omwonenden en de tienduizenden
bezoekers van de Nieuwe Markt zouden blij verrast zijn.

Graag stetlen wij de volgende vragen over de jaren 201ó, 2017 en2018:

1. Op welke wijze wordt er gebruik gemaakt van de zeer moderne lichtinstallatie op de Nieuwe
Markt?

2. Wat was de totale investering in deze hypermoderne installatie en wat zijn de exploitatie- en
onderhoudskosten hiervan?

3. Hoe is de organisatie en het management van het "Lichtorkest" op de Nieuwe Markt?

4. Wat is het lichtplan voor het kunstwerk'De Trommelaeren van Roesendaele'?

Met vriendetijke groeten,

Nieuwe Democraten,

Ton Schijvenaars



Wij beantwoorden uw vragen als volgt

1. Er zijn nu twee scenario's geprogrammeerd:
. Winterland, voor de kerstperiode
o Standaard, gedurende de rest van hetjaar.
o leder scenario bevat 3 periodes, te weten de vroege avond, de late avond en de nacht.

2. De kosten voor de aanleg van deze verlichting bedragen: €597.500. De kosten voor beheer
en onderhoud worden meegenomen in het reguliere onderhoudsbudget van de openbare
verlichting en vallen ook onder het onderhoud van ons onderhoudscontract.

3. Vanuit het Living Lab Roosendaal (LLR), waar de vier partners l-Sago, het Luxlab, ZiuUSpie
en de gemeente participeren, worden experimenten besproken, uitgetest en doorontwikkeld.
Onderdeel van het LLR is ook het "Lichtorkest". De techniek is eigendom van de gemeente
en scenario's zijn handmatig geprogrammeerd.

4. Het afgelopen jaar is in samenspraak met de kunstenaar gekeken naar een optimalisering
van de verlichting van "De Trommelaeren". Een nieuwe installatie zal in de eerste helft van
2018 worden aangelegd en aangesloten op "het Lichtorkest".

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd

Bu en weth van

Voor

wethouder Binnenstad

Cees Lok


